



# New Jersey Xiangqi Association

11 Cedar Grove Lane, Room 221, Somerset, NJ 08873, USA

Tel: (973)864-7908

Email: [mhunjxiangqi@gmail.com](mailto:mhunjxiangqi@gmail.com)

Web: [www.njxiangqi.org](http://www.njxiangqi.org)

July 31, 2014

Dear Members of NAXF,

We all see the great need and benefit of setting up North America Xiangqi Federation. After more than two years' preparation, the NAXF preparation commission passed the draft rules days ago. We will officially set up NAXF and AXF. Different from previous North American Cup Xiangqi Tournaments, only members of NAXF are qualified for this tournament. The tournament is not open to public. It's my privilege to invite you, an honorable member of NAXF, to attend 6<sup>th</sup> NAC.

The schedule:

11/27/2014 Afternoon. Arrival. Newark Airport, New Jersey.

11/28-30/2014. Tournament, New Jersey.

12/1/2014 Morning. Players Departure. Newark Airport, New Jersey.

12/1-2/2014 Tour/Captain meetings at Washington DC.

12/3/2014 Morning. Captain Departure. Newark Airport, New Jersey.

Fee:

Registration fee is \$800 for a team consists of one captain and two players, \$600 for a team of two players (Additional personnel cost is \$200).

We will take responsible of hotel, meal, prize, local transportation and meetings. Each team will take responsible of plane tickets, health or travel insurance. The captain meeting combining with a tour at Washing DC is for team leaders only (additional personnel cost is \$200).

Location:

The tournament place also the hotel location is, MADISON SUITES HOTEL, 11 Cedar Grove Lane, Somerset, NJ 08873.

Flight:

The airport is Newark International Airport, New Jersey. Please try to arrive in the afternoon if possible. Someone will wait for you. If needed please contact Mr. Victor Wu at (973)864-7908.

Registration Form:

Please also feel the form of the participants, contact info, flight number, take off and arrival time.

I am looking forward to hearing from you. I will announce any changes or details at the earliest possible time. Please contact me if you have questions or concerns. Thank you very much.

Sincerely yours,

Michael Hu  
President, 6<sup>th</sup> NAC Preparation Commission

## 新泽西象棋会

亲爱的北美洲象棋联合会会员，

大家都看到设立北美象棋联合会大有裨益。经过两年多的筹备，日前联合会筹备会通过了议事规则草案。北美杯期间将正式成立北美洲和美国象棋联合会。与前五届北美杯不同的是，只有联合会会员才有资格参加本次比赛。本次比赛不对外开放。我非常荣幸地邀请您参加第六届北美杯。

日程表如下:

2014年11月27日下午。纽瓦克机场接机，新泽西州。

2014年11月28-30日 比赛，新泽西州。

2014年12月1日早上。纽瓦克机场棋手送行，新泽西州。

2014年12月1-2日 领队会议, 华盛顿特区。

2014年12月3日早上。纽瓦克机场领队送行，新泽西州。

费用: 每队由领队和两名棋手组成。每队报名费为\$800元。只有两名棋手的队\$600元 (编外人员每人\$200)。我们将负责旅店，膳食，奖金, 当地交通和会议费用。机票，健康旅行保险每队自理。华盛顿特区的旅游兼领队会议只限领队(编外人员每人\$200)

地点: 比赛地点即旅店地址是MADISON SUITES HOTEL, 11 Cedar Grove Lane, Somerset, NJ 08873.

接机: 机场是新泽西州纽瓦克国际机场。请尽量下午到达机场, 会有人等候您。需要的话请电吴先生(973)864-7908.

报名表: 请填写参赛人员名单, 电话, 航班号及时间等.

我期待收到您的回复。若有更改或更详细的信息我将尽快通知您。如果有任何问题或疑虑，请联系我。非常感谢!

胡全

第六届北美杯筹委会主席

2014年7月31日

